
MIRAN BLAHA:

»Pogovori s kmeti
ob arondaciji«

-V času, ko sem poleg svo-
jega rednega dela kot predse-
dnik SZDL opravljal tudi funk-
cijo uredn/ka Zbora volivcev.
se spominjam, da smo si naj-
bolj prizadevali. kako bi naše
glasilo čirp bolj približali obča-
nom. zato smo poleg rednih
poročil o deiu občinske skup-
Ščrne in družbenopolitičnih or-
ganizacfj, o novostih in uspe-
hih delovnih organizacij. vse
pogosteje pošredovali tudi
mnenja - danes bi rekli v živo -
občanov o njihovih problemih,-
željah in potrebah. .

Ena večjih akcij. ki je organi-
ziraia naše giasilo, so bili po-
govori s kmeti ob arondaciji
kmetijske zemlje na črnučah,
Šentjakobu, Beričevem in Do-
lu. kar je postala stalna praksa
- aii kasneje tako irnonovane
javne tribune.

Dobršen de! svojih naporov
smo posvefiali novim stano-
vanjskim soseskam. kasnejšim
krajevnim skupnostim. obliko-
vanju življenja v njih in zmeraj
perečim potrošniškim. komu-
nalnim probiemom, od astalti-
ranja cest in uiic do kanalizaci-

je. javne razsvetljave in grad-
nje trgovin. Svoj stalni prostor
smo skrbno odmerjali kultur-
no-prosvetni de/avnosti. Sporl-
nemu dogajanju in ne nazad-
nje vzgojno-izobraževalnim in
socvalnim problemom v občini.
v kateri so rasla nova in nova
mestna naselja. Ob tem naj
spomnim na gradnjo' planin-
skega doma na Mati pfanini. ki
so ga s pomočjo in podporo
občine gradiii požrtvovaini čr-
nuški planinci, in ki je danes.
žal. skoraj pozabljen in samo
napol izkoriičen. Ideja za ak-
cijo!

Zmeraj več prostora smo rra-
menjali v našem glasilu mne-
njem bralcev vprašanjem de-
legatov ali odbormkov ter sku-
Sali strani popestriti z živahni-
mi zapisi o posameznikih in z
reportažami o aktuainih doga-
janjih v obdini. Precej tiskar-
skega črnila smo porabili za
zaplete okrog gradnje rekrea-
cijskega centra na Ježici ali
Šterna s kampingom, ki se je
sicer daleč razvil, še zmeraj pa
je na razmeroma nizki gostin-
ski ravni.-


